

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555

 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

 i Tel.:(852)-2461 1555
 傳真 Fax:(852)-2464 6161
 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/419 2025 百萬青年看祖國「香港青年大美青海行」八日交流團

敬啟者:

本校接獲青港青年交流促進會有關「2025 百萬青年看祖國香港青年大美青海行」的境外 交流團宣傳,活動詳情如下:

日期:	7月8日至15日
活動地點:	青海(青海省自然資源博物館、高原野生動物園、貴德黃河上游、將
	軍樓公園,青藏公路紀念館、察爾汗鹽湖、翡翠湖、文迦牧場等)
對象:	中一至中四級學生
費用:	港幣 1500 元
名額:	10位(如人數超出上限,或需接受面試遴選,擇優而錄)
備註:	 參與學生在報名前必須確保沒有與其他境外交流團或學習活動 的舉行日期相撞,否則相關日期的所有活動將可能不會獲准參
	與,相關費用亦不獲退還;
	2. 參與學生須出席主辦機構安排的團前會議以及團後分享會,行程
	完結後在校內與同儕分享所見所聞;
	3. 有意報名的同學,請上傳身份證以及回鄉證,必須確保拍攝清
	晰。成功報名的學生將會獲得取錄通知。

如有查詢,請致電 2461 1555 與張鎮良主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年六月十日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2024-2025/419 <u>2025 Million Youth See the Motherland:</u> "Hong Kong Youth Journey to Beautiful Qinghai" Eight-Day Exchange Program

Dear Parents,

Our school has received promotional materials from the Youth Exchange Promotion Association regarding the "2025 Million Youth See the Motherland: Hong Kong Youth Journey to Beautiful Qinghai" overseas exchange program. The details of the event are as follows:

Date: July 8 to 15, 2025

Location:

Qinghai (including Qinghai Provincial Museum of Natural Resources, Plateau Wildlife Park, Upper Yellow River in Guide, General's Tower Park, Qinghai-Tibet Highway Memorial Hall, Chaka Salt Lake, Emerald Lake, Wenjia Ranch, etc.)

Participants: Students from Form 1 to Form 4

Cost: HKD 1500

Quota:10 students (If the number of applicants exceeds the limit, interviews will be conducted for selection.)

Remarks:

- 1. Students must ensure that there are no scheduling conflicts with other overseas exchange programs or learning activities before registering. Otherwise, participation in all activities on those dates may not be permitted, and related fees will not be refunded.
- 2. Participating students are required to attend the pre-departure meeting and post-trip sharing session organized by the host institution, and share their experiences with peers upon returning to school.
- 3. Interested students should upload a clear copy of their ID card and Home Return Permit. Successful applicants will receive a notification of acceptance.

For any inquiries, please contact Mr. Cheung Chun Leung at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal